
Z Á P 1 S N 1 C A č. 16 

z rokovania Komisie pre dopravu, manažment verejnej správy a verejný poriadok pri 
Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Staré Mesto zo dňa 17.10.2016, 

konanej v Staromestskej sieni od 15.30 hod do 18.30 hod. 

Prítomní: 

Ospravedlnení: 

Hostia: 

Program rokovania: 

Bc. Ivan Bútora, Ing.arch. Ľubomír Boháč, Ing. Miroslav Kollár, Viktor 

Muránsky, PaedDr. Barbora Oráčová, PhD., Mgr. Vladimír Palko, Mgr. 
art. Veronika Remišová, M.A.ArtD., Ing. Kristián Straka, Ing. Jana 
Španková, Ing. Tomáš Ziegler 

Ing. Martin Borguľa 

Mgr. Radoslav Števčík, Martin Fabian, Ing. Lukáš Kamenistý, Edmund 
Bombara 

1. zámer mestskej časti na čerpanie úveru na rekonštrukcie komunikácií 
v správe mestskej časti, 

2. parkovacia politika na území mestskej časti Bratislava-Staré Mesto -
aktuálny stav, 

podnet ohľadne rezidentského parkovania v okolí Vlčkovej ulice 

3. plán zimnej služby na sezónu 2016/2017, 

4. rôzne. 

Rokovanie komisie otvoril a viedol predseda komisie Bc. Ivan Bútora. 

K bodu 1. 

Zámer mestskej časti na čerpanie úveru na rekonštrukcie komunikácií v správe 
mestskej časti - k tomuto bodu sa vyjadril Ing. Kamenistý z referátu dopravných stavieb, 
spomenul hlavné kritériá podľa ktorých sa spracoval tabuľkový podklad (zoznam ulíc 

a chodníkov, výmera/m2
, predpokladaná cena rekonštrukcie) pre možný zámer k žiadosti 

a následnému čerpaniu úveru. Kritériá sú: technický stav komunikácií, poslanecké obvody, 
vyťaženosť komunikácií a finančný rámec (4 mil. EUR). Cena 45 EUR/m2 výmeny asfaltu 
vozovky vychádza z momentálne realizovaných rekonštrukcií vozoviek, ktoré realizuje pre 
mestskú časť Bratislava-Staré Mesto zazmluvnená dodávateľská firma. 

Členovia komisie diskutovali najmä o vhodnosti výberu jednotlivých ulíc. Podľa p. 

poslankyne Remišovej existujú oproti predloženému zoznamu aj horšie vozovky v rámci 
mestskej časti, navrhuje realizovať rekonštrukcie vozoviek po obvodoch, resp. zmeniť 

štruktúru kritérií pre určenie priorít rekonštrukcie (nahlasovanie občanmi a pracovníkmi 
mestskej časti, ktorí sú v teréne). Veľmi kriticky sa vyjadrila k výhodnosti úveru, kde obdobie 



splácania úveru presahuje funkčné obdobie súčasného vedenia mestskej časti. Nesúhlasí so 

zadlžovaním mestskej časti na také dlhé obdobie. Členovia komisie diskutovali o možnosti 
skrátiť obdobie splácania úveru na polovicu. P. poslanec Ziegler poukázal na nízku cenu 45 

EUR/m2 v porovnaní s realizáciou rekonštrukcie napr. Židovskej ulice, v tejto súvislosti p. 

poslanec Ziegler nastolil otázku vypracovania štúdie realizovateľnosti. 

Predseda komisie sa pýtal na existenciu komplexného pasportu komunikácií mestskej časti 

Bratislava-Staré Mesto a poukázal na potrebu kvalitnej prípravy projektov vrátane 

vyhodnotenia zmien v dopravnom profile alebo dizajnovom riešení vybraných ulíc (napr. 

Panenská). Podľa Ing. Kamenistého rekonštrukcia štandardne zahŕňa nové asfaltové povrchy 

vozovky a nové vydláždenie chodníkov. Rozsiahlejšie zmeny tak môžu znamenať aj väčšie 

náklady na rekonštrukciu ako v prípade výmeny povrchov v existujúcej konfigurácii ulice 

Ing. Kamenistý informoval, že mestská časť má spracovaný pasport komunikácií III. a IV. 

triedy a hrubý odhad požadovaných investičných nákladov na rekonštrukcie všetkých 

komunikácií je cca. 24 mil. EUR. 

P. poslanec Palko odporučil, aby bol tento bod programu prerokovaný najprv na pôde komisie 

pre nakladanie s majetkom a financie a na rokovanie komisie dopravy by sa predložil až po 

odsúhlasení v tejto komisii. Rovnako poukázal na to, že rekonštrukcie Židovskej a Múzejnej 

ulice neboli prerokované v komisii dopravy. P. poslanec Kollár sa pri otázke úveru na 

rekonštrukciu vozoviek vyjadril, že o úvere treba diskutovať, avšak komplexne, štruktúrovo 

riešiť túto tému a hlavne na základe dodaných podkladov z odborných útvarov miestneho 

úradu, až potom hlasovať za úver. P. poslankyňa Oráčová k tej to problematike uviedla, že je 
za úver na rekoštrukciu komunikácií v tomto období a to najmä pre súčasné veľmi priaznivé 

úrokové sadzby pri poskytovaní úverov v bankách. 

Uznesenie č. 55/2016: 

Komisia dopravy žiada prednostu miestneho úradu o zaslanie pasportizácie komunikácií III. 
a IV. triedy vrátane nacenenia nákladov na ich rekonštrukciu. 

Hlasovanie: prítomní: 9 za: 9 proti: O zdržal sa: O nehlasoval : O 

K bodu 2. 

Parkovacia politika na území mestskej časti Bratislava-Staré Mesto - aktuálny stav 

Predseda komisie p. Bútora informoval, že na hlavnom meste pokračuje proces 

prípravy návrhu VZN o parkovaní, ktoré by malo byť prerokované na pôde mestského 

zastupiteľstva dňa 16. 11. 2016, prípadne 8. 12. 2016. Pripomienky mestskej časti Bratislava

Staré Mesto k návrhu VZN boli takmer všetky akceptované. Ďalej informoval, že centrálny 

informačný systém pre správu dočasného parkovania obstará hlavné mesto a k tomuto 

systému budú jednotlivé mestské časti pristupovať. Samotnú zonáciu, poplatky za parkovanie 

a ďalšie podrobnosti ustanoví mestská časť Bratislava-Staré Mesto vo vlastnom VZN. 



V súvislosti s parkovacou politikou prebieha polemika aj o postavení BPS Park a.s. Táto 
spoločnosť namietala odobratie cca. 50 parkovacích miest mestskou časťou Bratislava-Staré 

Mesto pre rekonštrukciu komunikácií na území Starého Mesta (napr. Židovská ulica). P. 

poslankyňa Remišová uviedla výhrady k spôsobu komunikácie, resp. nekomunikácie medzi 

BPS Park a vedením mestskej časti. Namietala, že BPS Park nedostatočne kontroluje autá, 

ktoré parkujú v ich zóne. Podľa jej názoru by mala komunikácia s BPS Park prebiehať na 

dennej báze, taktiež navrhuje rozšíriť dobu plateného parkovania až do 20.00 hod a nie len do 
16.00 hod ako je to v súčasnej dobe. 

K uvedenému sa vyjadril aj starosta mestskej časti Radoslav Števčík, kt01ý informoval, že na 

základe odporúčania právnikov sa komunikácia so spoločnosťou BPS Park obmedzila, 

pretože aj zo strany tejto spoločnosti dochádza k porušovaniu zmluvných podmienok, 

napríklad prenajímaním parkovacích boxov na iné účely než na aké boli zriadené. Podľa 

starostu spoločnosť bez súhlasu uskutočňuje zmeny krátkodobého parkovania na dlhodobé 

státie, čím oberá rozpočet mestskej časti o príjem z krátkodobého parkovania, a to napríklad 

na uliciach ako sú Tobrucká, Tallerova, Dobrovičova, Medená a pod. V rámci nového 

systému parkovania po prijatí VZN na úrovni mesta a mestskej časti sa nepočíta 

s rezervovaným parkovaním formou prenájmu. Starosta taktiež poznamenal, že parkovacia 

politika na úrovni mesta už mala byt' schválená na jar tohto roka a stále sa tak nestalo. Ďalej 
uviedol, že ak nebude schválené mestské VZN o parkovaní, mestská časť BA-SM príjme 

svoje VZN, v tomto prípade je obcou v zmysle zákona mestská časť a na komunikáciách III. 
a IV. triedy je možná regulácia aj bez súhlasu hlavného mesta. 

P. poslanec Kollár ocenil postup starostu mestskej časti a zdôraznil , že pn príprave 

predmetného VZN musí byť na prvom mieste rezident a až potom návštevník. 

P. poslankyňa Remišová sa opätovne vyslovila za komunikáciu MČ s BPS Park, keďže 
zmluva medzi MČ a BPS park je stále platná a je potrebné zlepšiť parkovanie pre rezidentov 

v zóne BPS. 

Podnet ohľadne rezidentského parkovania v okolí Vlčkovej ulice 

P. poslankyňa Oráčová uviedla, že dostala viacero podnetov od občanov v súvislosti 

s vyznačením parkovacích boxov určených pre rezidentské parkovanie na Vlčkovej ulici. 

Podľa dostupných informácií sa projektom značenia na Vlčkovej ulici zaoberajú kompetentní 
pracovníci oddelenia dopravy, životného prostredia, verejného poriadku a správnych konaní 

s cieľom jeho finali zácie v najbližšom období. P. poslanec Bútora v tejto súvislosti uviedol, že 

je potrebné obnoviť existujúce značenie rezidentského parkovania, pričom rozšírenie zóny 

bude riešené v rámci VZN mestskej časti vr. 2017. 

Uznesenie č. 56/2016: 

Komisia dopravy žiada prednostu miestneho úradu skontrolovať dopravné značenie na 

Vlčkovej ul. a obnoviť značenie podľa existujúceho projektu rezidentského parkovania. 

Hlasovanie: prítomní: 7 za: 7 proti: O zdržal sa: O nehlasoval: O 



K bodu 3. 

Plán zimnej služby na sezónu 2016/2017 - k tomuto bodu sa vyjadril p. Bombara, pracovník 

referátu dopravy, uviedol že Návrh plánu zimnej služby na sezónu 2016/20 17 bude 

predložený na rokovanie miestneho zastupiteľstva dňa 25. 1 O. 2016. 

K bodu 4. 

Rôzne - občiansky podnet - p. Jozef Mihók 

P. Jozef Mihók, obyvateľ Starého Mesta, poukázal na nepriaznivú dopravnú situáciu na ulici 
Nábrežie armádneho generála Ludvíka Svobodu (domy č. 32, 34, 36, 38) v mieste vyústenia 

Žižkovej. Motorové vozidlá parkujúce na chodníku bránia jeho užívaniu chodcami a 

spôsobujú zlé rozhľadové pomery pri výjazde z dvoru na komunikáciu. Predkladateľ podnetu 

tento problém už komunikoval s pracovníkmi referátu dopravy. Navrhované riešenie spočíva 

v osadení zábran proti parkovaniu na chodníku a v posunutí zvislej dopravnej značky , ktorá 

ukončuje Zónu 30. 

Uznesenie č. 57/2016 

Komisia dopravy žiada prednostu miestneho úradu o realizáciu opatrení v súvislosti 
s bezpečnostnou situáciou na ulici Nábrežie armádneho generála Ludvíka Svobodu (domy č. 

32, 34, 36, 38). Termín splnenia uznesenia do 30. 11. 2016. 

Hlasovanie: prítomní: 6 za: 6 proti: O zdržal sa: O nehlasoval: O 

Rôzne - ostatné 

P. poslankyňa Oráčová sa vyjadrila aj k údržbe a čisteniu chodníkov a schodov v lokalite 

Puškinova, Vlčkova - požiadala o dôslednú kontrolu firmy, ktorá realizuje zimnú údržbu 

v týchto lokalitách. 

P. poslanec Muránsky sa kriticky vyjadril k uzavretiu Šulekovej ulice (v styku s Holubyho 

ulicou) pre motorové vozidlá prostredníctvom pevných zábran, uviedol, že tento stav mal byť 

len dočasný a to na skúšobnú dobu 6 mesiacov. Mestská časť k uvedenému kroku pristúpila 

v mesiaci október 2015, taktiež mala počas týchto 6 mesiacov situáciu monitorovať, 

vyhodnotiť a mala obstarať štúdiu na riešenie dopravnej situácie v lokalite Palisády -

Mudroňova - Stará vinárska - Timravina - Godrova. P. poslanec Muránsky navrhuj e 

opätovné otvorenie Šulekovej ulice. Starosta prisľúbil urýchlené spracovanie predmetnej 
dopravnej štúdie. 

P. poslanec Muránsky taktiež opätovne nastolil sprejazdnenie Hrebendovej ulice v zmysle 

uznesenia dopravnej komisie č . 5/2015 zo dňa 25. 2. 2015 . V dôsledku neprejazdnej 

Hrebendovej ulice sú podľa neho neúmerne zaťažované iné miestne komunikácie. 



O návrhoch pána poslanca Muránskeho komisia dopravy nehlasovala z dôvodu, že komisia 

nebola uznášaniaschopná. 

Predseda komisie ukončil rokovanie komisie o 18.30 hod a poďakoval všetkým prítomným za 

účasť. 

Bc. Ivan BÚTORA v.r. 
predseda Komisie pre dopravu, manažment 

verejnej správy a verejný poriadok 

Zapisovateľ: Ing. Vladimír Lauko, telefón: 02/592463 11 , 0902/700854, 

e-mail: vladimir.lauko@staremesto.sk ~ 

Rozdeľovník: 

1. Mgr. Radoslav Števčík 
2. JUDr. Peter Jesenský 

3. Bc. Ivan Bútora 
4. Ing. arch. Ľubomír Boháč 

5. Ing. Martin Borguľa 

6. Ing. Miroslav Kollár, MHA 

7. Viktor Muránsky 

8. Mgr. PaedDr. Barbora Oráčová, PhD. 

9. Mgr. Vladimír Palko 

10. Mgr. art. Veronika Remišová, M.A.ArtD. 

11. Ing. Kristián Straka 

12. Ing. Jana Španková 

13. Ing. Tomáš Ziegler 

14. Ing. Oliver Paradeiser 

15. RNDr. Anna Calpašová 

16. Edmund Bombara 

17. Ing. Ladislav Vanda 

18. Jozef Hitka 

19. referát organizačný 


